

VACANCY

## **PRODUCTION TRAINEE**

PT. JFE STEEL GALVANIZING INDONESIA

PT JFE Steel Galvanizing Indonesia (JSGI) is a subsidiary of JFE Steel Corporation, which has most advanced steel making technologies in the world, number two of steel mills in Japan.

JSGI is newly established as the first company in Indonesia which can make high quality of galvanized steel sheet for automobiles.

JSGI is located in Kawasan Industri MM2100, Bekasi and now building a new factory. It contains one Continuous Galvanizing Line (CGL) whose production capacity is 400,000 tons of galvanized steel sheets per a year.

We are looking for new team members who start up the company with us.

### **Responsibilities:**

As a trainee you will assign as a production operator or quality inspector or maintenance technician or another production related job after finished the training program.

### **Requirements:**

- a. Engineering Diploma Degree (D III), fresh graduate with educational background of Electrical, Electronics, Mechanical, Chemical, Mechatronic, Metalurgycal
- b. Minimal GPA : 2,75 of 4,0
- c. Good communication in English and computer literate
- d. Good personality and high integrity
- e. Willing to be placed in MM2100 Industrial Estate, Cikarang- Bekasi

Send your comprehensive resume with photograph before **23 January 2015**.

17 Juni 2013

JFE Steel Corporation

### **JFE Steel Membangun Pabrik CGL Yang Pertama Di Indonesia**

JFE Steel Corporation mengumumkan pada tanggal 17 Juni 2013 bahwa JFE Steel Corporation akan membangun CGL (*continues galvanizing line*) untuk industri mobil yang pertama di Indonesia dan akan dibangun di Kawasan Industri MM2100 Bekasi. PT. JFE STEEL GALVANIZING INDONESIA (PT. JSGI) adalah anak perusahaan yang sepenuhnya dimiliki oleh JFE Steel Corporation. JFE Steel Corporation akan menangani pembangunan dan pengoperasian fasilitas seiring dengan penjualan *hot-deep galvanized steel*.

Indonesia adalah Negara kedua terbesar di Asia Tenggara yang memproduksi mobil. Permintaan *steel sheet* berkualitas tinggi sangat diharapkan dalam perkembangan pembuatan mobil dan perluasan kapasitas, melalui pembangunan pabrik baru.

CGL di Indonesia (PT. JSGI) akan menjadi JFE Steel ketiga di Asia yang memproduksi CGL untuk mobil, setelah China dan Thailand, dimana kedua Negara tersebut sudah memproduksi CGL. JFE Steel juga menyediakan teknologi dan fasilitas di pabrik CGL yang dioperasikan oleh JSW Steel di India.

JFE Steel meningkatkan teknologi kelas dunia dalam menghadapi peningkatan permintaan dari berbagai perusahaan pembuat mobil di pasar Asia untuk pembelian lokal dan peningkatan produk yang canggih, dan memberikan kontribusi pada perkembangan industri baja di pasar ini.

#### **PT. JFE STEEL GALVANIZING INDONESIA**

Lokasi : Kawasan Industri MM2100, Bekasi, Jawa Barat  
Didirikan : Mei 2013  
Jumlah Investasi : Sekitar USD 300 juta  
Pemilik : JFE Steel Corporation (100%)

#### **New CGL**

Produk : Hot-dip galvanized steel sheet (primarily for automobiles)  
Kapasitas Produksi : 400,000 ton/tahun  
Ukuran : Sheet thickness: 0,4 mm – 2,3 mm  
Sheet width: 800 mm – 1,850 mm